
Fonseca: Kluivert wróci po Juve, Kalinic zostaje
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Paulo Fonseca pojawił się na tradycyjnej konferencji przedmeczowej. Oto

co miał do powiedzenia na temat sytuacji kadrowej oraz mercato. 

Petrachi usunął z listy transferowej Kalinica i wyjaśnił, że dacie drugą

szansę Bruno Peresowi. Jak możesz zregenerować Kalinica? Co myślisz o

Bruno Peresie?

- Kalinic ciężko pracuje i poprawia się w każdym tygodniu. Może zagrać więcej w w

tej części sezonu. Zawsze mówiłem, że nie jest łatwo wymieniać graczy w

styczniowym mercato. Dla nas ważne jest, że Kalinic zostanie w zespole. Dobrze

pracuje i będziemy mogli go mieć w najważniejszym miejscu zespołu. Peres jest

graczem Romy, wrócił z wypożyczenia. Petrachi zna go dobrze, rozmawialiśmy o

nim. Pracował z nami w ostatnich dwóch dniach, zobaczymy czy będzie mógł pomóc

drużynie. Teraz nie czuje się dobrze fizycznie, musi się uczyć, poprawiać, potem

zobaczymy. 

Petrachi powiedział, że nie jest łatwo poprawić zespół w styczniu. Ty

poprosiłeś o gracza do każdej formacji, aby móc coś wygrać. Można mieć

ambicje do zdobycia trofeum również w tym sezonie?

- Niewłaściwe jest nakładanie presji an zespół. Rozpoczęliśmy nową drogę,

zmieniliśmy wielu graczy i się poprawiliśmy. Musimy myśleć wyłącznie o jutrzejszym

meczu, z Torino, który musimy wygrać.

Jesteś rozczarowany Underem? Będziesz nadal na niego stawiał czy też

puścicie go w przypadku oferty?

- Nie myślę o sprzedaży żadnych z graczy. Under jest jednym z nich. Nie możemy

mieć tylko jedenastu graczy, Zaniolo jest w dobrej formie, Under będzie pracował i

gdy przyjdzie na to moment, będzie grał dobrze.

Jak wygląda kondycja Kluiverta i Pastore?

- Kluivert zaczął trenować z nami. Ja, razem ze sztabem medycznym,

zrozumieliśmy, że nie czuł się dobrze i nie chcę ryzykować. Potrzebuje kolejnego

tygodnia, być może będzie gotowy po meczu z Juventusem. Kluivert ma problem

mięśniowy. Pastore to inna sytuacja. Nie ma normalnego urazu traumatycznego, a

kości. Jest on trudniejszy do rozwiązania. Potrzebujemy więcej czasu by go

odzyskać, ale dobrze pracuje. 
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